
PROTOKÓŁ NR 19/15

z posiedzenia Komisji:

Budżetu, Planowania i Finansów , 

które odbyło się 30 listopada 2015 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16:00, a zakończyło o  20:40.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona– Przewodniczący komisji,

2. Krzysztof Gorczyca,

3. Zofia Ujma,

4. Krystyna Konieczna,

5. Sławomir Jakóbowski,

6. Anna Klepacz,

7. Ewa Pędziwiatr,

8. Paweł Ciszewski,

9. Paweł Pituch,

10. Paweł Ciszewski.

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1.  Andrzej Machnica,

2. Mariusz Kubiak,

3. Beata Espenschied.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia .

2. Dalsze omówienie dotyczące projektu budżetu na 2016 r.

3. Sprawy różne.

Ad.  1 Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Planowania  i  Finansów  poprosił  zebranych  o  składanie

wniosków i dalszą dyskusję nad projektem budżetu na 2016 r.

Ad.  2  Radni  w  pierwszej  kolejności  zapoznali  się  ze  zmianami  zaproponowanymi  przez  Panią

Burmistrz  dot.  pierwszego etapu budowy łącznika między ul.  1  Maja  a  ul.  Jagiellończyka.  Jest  to  kwota

222 885 zł. Komisja Budżetu, Planowania i Finansów pozytywnie zaopiniowała ten wniosek. Następnie Radni

zajęli się proponowanymi dotacjami do organizacji pozarządowych:

- z działu 926 rozdz. 92605 § 430 (Bałtyk Karkonosze) Radni zdjęli 2 000 zł, zostawiając 8 000 zł,

- z działu 750 rozdz. 75095  Radni zdjęli 1 000 zł, zostawiając 2 000 zł (Polski Związek Emerytów, Rencistów

i Inwalidów),

-  z  działu  926  rozdz.  92605  § 430  (Puchar  Kowar  w  Narciarstwie  Alpejskim),  Radni  zdjęli  3  500  zł,

pozostawiając 2 000 zł,

- z działu 921  rozdz. 92195 § 421 (Festiwal Włókna) Radni zdjęli 2 000 zł, pozostawiając 3 000 zł.



Daje to kwotę 8 500 zł,  którą Radni proponują zapisać do działu 926 rozdz. 92605 § 430, jako zadanie

(Patronat Honorowy Rady Miejskiej nad Wydarzeniami Publicznymi i Sportowymi).

Dalsze posiedzenie poświęcone było analizie i wnioskom, które zostały zapisane w protokole.

Komisja  Budżetu  Planowania  i  Finansów  nie  opiniowała  projektu  budżetu  na  2016  r.,

ze względu na dużą ilość wniosków i poprawek złożonych w trakcie posiedzeń komisji.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Budżetu, Planowania i Finansów zaopiniowała pozytywnie proponowane przez Panią Burmistrz

zmiany, naniesione do projektu budżetu dot. projektu budowy łącznika między ul. 1 Maja a Jagiellończyka.

Kwota 222 885 zł będzie przeznaczona na realizację tego zadania.

2. Kwotę 8 500 zł powstałą z przesunięć  w „organizacjach pozarządowych”,  Komisja Budżetu, Planowania i

Finansów proponuje zapisać do działu 926 rozdz. 92605  § 430, jako zadanie  Patronat  Honorowy Rady

Miejskiej nad Wydarzeniami Publicznymi i Sportowymi.

3. a). z działu 630 rozdz. 63003 § 4300 (Międzynarodowy Zjazd Saniami Rogatymi) wnioskujemy o zdjęcie

kwoty  4  400  zł  i  z  tej  kwoty  przeznaczyć  na  zadanie  pod  tyt.  remont  przejścia  (brama)  w  kamienicy

przy  ul. 1 Maja 24 (przesunięcie do ZEZK) kwotę 1 400 zł, natomiast na zadanie pod tyt. wymiana rynien i

rur spustowych przy budynku szkoły SP 3, w kwocie 3 000 zł.

b) z  działu 630 rozdz.  63003 § 4300 (Udostępnienie Skansenu Górniczego kontynuacja)  wnioskujemy o

usunięcie tego zadania i kwotę 5 000 zł przesunąć na zadanie pod tyt. remont przejścia (brama) w kamienicy

przy ul. 1 Maja 24 (przesunięcie do ZEZK).  

c)  z  działu  630  rozdz.  63003  §6060  (Wędrówki  z  Duchem  Gór,  wyposażenie  Sali  Rajców  w  sprzęt

audiowizualny) wnioskujemy o przeniesienie 10 000 zł na zadania inwestycyjne w SP 1 – wymiana pionu

kanalizacyjnego.

 d) z działu 926 rozdz. 4210 § 6060 (Zakup Kosiarki) wnioskujemy o przesunięcie 10 000 zł do rezerwy

ogólnej. W tym § pozostawić 15 000 zł. 

e)  z  wynagrodzeń  bezosobowych w MOK wnioskujemy o  zdjęcie  kwoty  12  000 zł,  i  likwidację

stanowiska  administratora  budynku.  Wnioskujemy  aby  2  000  zł  przeznaczyć  na  zadanie

inwestycyjne w SP 3, związane z wymianą rynien i rur spustowych przy budynku szkoły. Natomiast

10 000 zł na zadanie inwestycyjne związane z budową placu zabaw na ul. Jeleniogórskiej.

f) z działu 750 rozdz. 75023 § 6050 wnioskujemy o likwidację zadania Budowa nowej strony internetowej

Miasta Kowary, które opiewa na kwotę 25 000 zł i z tej kwoty przeznaczyć 20 000 zł do działu 921 rozdz.

92120  §  2720  na  dotacje  celowe  z  budżetu  na  finansowanie  lub  dofinansowanie  prac  remontowych  i

konserwatorskich  obiektów  zabytkowych  przekazane  jednostkom  niezaliczanym  do  sektora  finansów

publicznych, a 5 000 zł na zadanie inwestycyjne w SP 3, związane z  wymianą rynien i rur spustowych przy

budynku szkoły.

4.  Komisja Budżetu, Planowania i Finansów wnioskuje aby kwotę 30 300 zł z działu 700 rozdz. 70001 § 6210

zostawić jako rezerwę, a budynek przy ul. Wiejskiej 66 przeznaczyć do zbycia.

5.  Wszystkie wnioski Radnych złożone podczas tego posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów

zostały pozytywnie zaopiniowane przez członków komisji.

6. Komisja  Budżetu, Planowania i Finansów wnioskuje do Pani Burmistrz aby miała na uwadze mniejsze

inwestycje i naprawy zgłaszane przez Radnych zapisanych w protokołach z posiedzeń komisji.

7.  Komisja  Budżetu, Planowania i Finansów wnioskuje do Pani Burmistrz aby na rok 2016 nie wydatkować



środków  budżetowych  z  działu  750  rozdz.  75075  §  4300  (Promocja)  na  podpisanie  umów  z  mediami

lokalnymi i ogólnopolskimi (telewizja, radio, prasa).

Komisja stwierdziła, że w razie potrzeby Miasto Kowary może wykupić czas antenowy bądź reklamy w prasie i

innych środkach masowego przekazu.

8.  Komisja wnioskuje o naniesienie poprawek i  zmian w Wieloletnim Planie Finansowym, jeżeli  dotyczą

WPF.

9. Komisja Budżetu Planowania i Finansów wnioskuje o rozpoczęcie prac w I kwartale 2016 roku mających

na celu likwidację Miejskiej  Służby Ratowniczej i  utworzenie nowego schematu organizacyjnego Ochrony

przeciwpożarowej w naszym mieście.

10.  Komisja Budżetu Planowania i Finansów wnioskuje o rozpoczęcie prac w I kwartale 2016 roku mających

na celu reorganizację ZEZK.

Protokołowała:        Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                       Artur Wrona   


